
Protokół Nr XXX/12
z XXX Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 23 lipca 2012 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 9.00, zakończono o godzinie 9:55
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
11Radni: wg załączonej listy obecności str.. .....
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str.. .
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskiej Przedsiębiorstwo

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo
Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0. w Sokółce.

4. Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. połączenia Spółek:
Miejskiej Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie
Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0. w Sokółce.

5. Zamknięcie sesji.

Ad. l
Przewodniczący otworzył obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.
Burmistrz S.Małachwiej wniósł o zdjęcie z porządku obrad punktu 3 w sprawie połączenia
spółek MPWiK i MPEC uzasadniając to tym iż po dzisiejszej sesji prace rozpocznie powołana
doraźna Komisji ds. połączenia Spółek. Do końca roku i tak procedura nie zostanie
zakończona.
Radny WJanuszkiewicz postawił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu
dotyczącego dyskusji na temat Izby Regionalnej w Janowszczyźnie. Radny poprosił
Burmistrza jako wnioskodawcy zwołania dzisiejszej sesji o wyrażenie zgody na
wprowadzenie tego punktu.
Burmistrz S.Małachwiej nie wyraził zgody na wprowadzenie tego punktu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza o zdjęcie z porządku obrad
punktu 3 w sprawie połączenia spółek.
Radni jednogłośnie zdjęli punkt.
Rada obradowała wg. następującego porządku:

l. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.



3. Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. połączenia Spółek:
Miejskiej Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie
Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0. w Sokółce.

4. Zamknięcie sesji.

Ad.2
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Radny J.Panasiuk zapytał czy zwołanie dzisiejszej sesji w związku ze zmianami w budżecie
była potrzeba tak szybko.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że to jest dotacji, której sam Burmistrz nie może
wprowadzić do budżetu. Przesunięcie tej sprawy na miesiąc wrzesień opóźniło by termin
ogłoszenia przetargu i rozpoczęcia remontu.
Radny S.Sawicki powiedział, że skoro są to nie nasze pieniądze to po co je wprowadzać do
budżetu. Dlaczego nie realizuje się założeń Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. Po co
remontować budynek Przedszkola Nr 5 skoro pod działalność Środowiskowego Domu można
by było zagospodarować budynek MPECu który pozostanie po połączeniu spółek. Znowu
inwestycje nie są konsultowane z radnymi.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że sprawa nie jest nowa, dyskutowaliśmy na ten temat na
Komisji Oświaty w poprzedniej kadencji. Wtedy Komisja stwierdziła, ze dobrym
rozwiązaniem będzie przeniesieniu Opieki Społecznej i Środowiskowego Domu do budynku
przedszkola, gdyż nie jest on w całości zagospodarowany. Kolejny argument to fakt że za 2
lata dzieci wcześniej pójdą do szkoły co spowoduje fakt iż w przedszkolach tych dzieci
będzie mniej.
Radny S.Sawicki powiedział, że rozmawiano o tym w poprzedniej kadencji a w tej kadencji
nic nie było w tym temacie. Może być tak że za jakiś czas Burmistrz przyjdzie i powie że
trzeba pilnie remontować Przedszkole Nr 4 i potrzeba 2 mln. zł. Czy nie lepiej te środki które
otrzymaliśmy przekazać na remont Przedszkola Nr 4 a potem dołożyć pozostałą kwotę?
Radna J.Wyspocka zapytał czy to będzie właściwa lokalizacja Środowiskowego Domu i
Opieki Społecznej w jednym budynku z dziećmi z Przedszkola RN 5?
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że będzie oddzielne wejście dla Przedszkola i oddzielne dla
Opieki można to w taki sposób rozwiązać.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXXI 229/12

w zal. str .

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. połączenia Spółek: Miejskiej
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo
Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0. w Sokółce przedstawił Przewodniczący Rady Jerzy
Kazimierowicz.
Radny J.Saciłowski przeczytał pismo złożone w sprawie powołani doraźnej Komisji w zał.
str. .....



n.U,",H) J.~ U~W"~U1\. 1JUW1I;;UL.ld1, L.t; Jt;~lI JUZ ma oOJsc00 pOłączema społek to należy to wykonać
w sposób poprawny. Zapytał również czy jego osoba nie będzie w składzie komisji
przeszkadzała w związku z tym że jest pracownikiem MPWiK.
Radny S.Sawicki dodał, ze ta komisja jest powołana do opiniowana dokumentów anie do
tworzenia dokumentów. Co do składu komisji należy również sprawdzić powiązania rodzinne
radnych z pracownikami tych spółek? Dodał że można całkowicie wykreślić § 2 żeby nie
określać szczegółowo co ma robić komisja.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że zgodnie ze statutem musimy określi skład oraz zakres
działania komisji doraźnej.
Radna lBieniusiewicz dodała, że procedurę połączenia określa dokładnie kodeks spółek
handlowych i zakres działania tej komisji powinien wyczerpać zapisy art498 kodeksu.
Poparła również propozycję radnego Sawickiego o wykreślenie § 2.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że nic nie stoi na przeszkodzie aby pozostawić te zapisy
tak jak są a jeśli komisja będzie chciała również innych dokumentów to nic nie stoi na
przeszkodzie żeby je udostępnić.
Radny A.Czaplejewicz wniósł aby w § 2 dodać słowo "w szczególności"
Przewodniczący poddał pod głosowanie skład Komisji.
Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła skład komisji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Saciłowskiego na
Przewodniczącego Komisji.
Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wybrali przewodniczącego komisji.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Czaplejewicza o wpisanie w §
2słów "w szczególności"
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek wpisania w § 2 pkt. 1 propozycji radnego
Saicłowskiego.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXXI 230112

w zal. str .

Ad.4
Zamknięcie sesji.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Kazimierowicz


